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Filmmuziek

Muziek begeleidt de film, maar vaak is het 

omgekeerd, dan lijkt het alsof de hele film  

toewerkt naar dat hoogtepunt, de muziek als 

de toongegeven emotie die door ogen en oren 

je hart bespeelt. Een overtreffende trap die 

verankert wat anders een wegvloeiend beeld 

zou zijn, het gevoel vastlegt en oproepbaar 

maakt met slechts een paar tonen. 

In de stroom van herhalingen op tv komt  

Platoon, een verschrikkelijke, vooral ook mooie, 

film met muziek van Barber. Een keer gezien, 

maar een tweede keer trek ik niet, te veel een 

aanslag op het idee dat ik zo graag koester;  

dat mensen in principe deugen. Wel de  

filmmuziek teruggeluisterd op YouTube:  

direct kippenvel. Prachtig, sereen, droevig op 

de mooist denkbare manier. Maar onder  

de beelden van het orkest lees je de  

commentaren van mensen voor wie de 

film ooit hun werkelijkheid was. Oorlog:  

onvoorstelbaar leed, niet te genezen wonden  

en herinneringen die iedere dag even  

schrijnend zijn als ze ooit waren. En hoe zij 

steeds weer terugkomen bij deze muziek, die 

pijn doet en troost tegelijkertijd. 

Een enkeling heeft het nog over vechten voor 

je land, maar de meesten verhalen alleen nog 

maar over verloren vrienden, verloren idealen 

en vooral over verloren onschuld. Want een 

oorlog deugt niet omdat deze van meestal 

deugende mensen te vaak monsters maakt. 

Monsters die ooit uit die nachtmerrie wakker 

worden. En ontdekken dat de mens in hen 

deze oorlog niet overleefd heeft. 

Ik lees het terwijl de muziek al die emoties 

oproept en uit monsterlijke beelden weer 

de mensen laat zien. Mensen, die opnieuw  

deugen, misschien juist omdat ze het monster 

in zichzelf hebben herkend. 

Willem

Informatiebulletin voor

Angerlo, Giesbeek en Lathum

Geschreven door:  Anneke Nijman

Lekker uit eten in de voormalige 
ds. Jonkersschool in Lathum

In de voormalige ds. Jonkersschool in Lathum is een zeer gezellige ruimte ingericht 
met een prachtige keuken. Maximaal 24 personen kunnen hier eens per 2 weken op  
woensdag komen eten voor slechts € 5,00 per persoon. 

Op de volgende data zijn bewoners uit onze dorpen welkom: de woensdagen 19 juni, 
3 juli en 17 juli vanaf 18.00 uur. In verband met de zomervakantie ligt het eind juli en 
augustus even stil. Vanaf september kan je vervolgens weer komen eten. Nader bericht 
hierover volgt. 

Wil je komen eten? Meld je dan aan via www.lathumlater.nl. Bij ‘Aanmelden Samen Aan 
Tafel’ kan je het online formulier invullen en versturen. Met dieet etc. wordt rekening 
gehouden. 

De kookgroep van Lathum Later heet u van harte welkom. 
Namens de kookgroep Janneke Hoitinga en Ad de Jongh, tel. 06-2368875.
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Dorpshuis Het Gebouw
in Lathum 

Kom gerust langs of maak geheel vrijblijvend een 
afspraak zodat u kunt zien welke 
mogelijkheden Het Gebouw te bieden heeft.

Dorpshuis Het Gebouw
Kerkstraat 16 6988 AG Lathum  Tel: 06-53943219

www.dorpshuishetgebouw.nl



AutoScheers
Wĳ doen alles voor uw auto

Al 25 jaar doen wij alles voor uw auto

Uitmaat 9 | Giesbeek | 0313 632 242 | www.autobedrijfscheers.nl
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Soil Valley is een onderdeel van Royal Eijkelkamp dat  
duurzame oplossingen najaagt voor het gebruik van bodem 
en water. Een paar jaar geleden plantte Fons Eijkelkamp het 
zaadje van Soil Valley op een terrein van 6.5 hectare, waar 
ze met allerlei innovatieve projecten begonnen. Denk aan  
experimenten zoals strokenteelt en het gebruik van  
compostthee als bijzonder alternatief voor kunstmest. Deze 
projecten zullen helpen met het herstel van de bodem en  
biodiversiteit en geven waardevolle inzichten in hoe  
landbouw duurzamer kan.  

Waar Soil Valley uiteindelijk naar streeft, is het stimuleren van 
bewustzijn voor bodemherstel. Volgens Fons is dit bewustzijn 
van groot belang, aangezien “de huid van moedertje aarde” 
op dit moment niet goed wordt behandeld. Dit is belangrijk 
voor bodemherstel op dit moment, maar ook voor onze  
toekomstige generaties. Fons ziet potentie om in de toekomst 
verder uit te breiden: “Ik hoop dat Soil Valley wereldwijd even 
veel erkenning krijgt op het gebied van bodem als hoeveel 
aandacht water op dit moment krijgt”.  

Samenwerking is uiteindelijk de sleutel om het doel van Soil 
Valley te bereiken. In een wereld van duurzaamheid gaat 
het er natuurlijk niet alleen om wat jij als organisatie weet, 
maar ook om wie je kent. De samenwerking van Soil Valley 
bestaat uit de zogenaamde “quadrupel helix”, bestaande uit  
onderwijsinstellingen, overheid, boeren, burgers en  
ondernemers. Door samenwerkingen en het verbinden 
van mensen kan iedereen van elkaar leren en worden alle  
geweldige ideeën samengebracht.

Soil Valley



Al geruime tijd zijn Fred en Ans op zoek naar een collega-bedrijf. 
Reden hiervoor is dat door te veel aanvragen deze soms niet 
in behandeling genomen kunnen worden. Het voelt niet goed 
om ‘nee’ tegen klanten te moeten zeggen. Jeremy Derksen is 
sinds kort de nieuwe jonge eigenaar van cateringbedrijf Boland. 
Jeremy is een jonge enthousiaste ondernemer die al heel wat 
jaren bij Fred heeft gewerkt met kermis, carnaval, feesten en 
partijen. Het is fantastisch dat Jeremy de samenwerking aan wil 
gaan. Cateringbedrijf Hof van Eden/ Sportcafe Aktief bestaat dit 
jaar 30 jaar en hoe mooi is het dan om onze jarenlange ervaring 
en de nieuwe frisse ideeën van Jeremy samen te bundelen om zo 
de klanten nog beter te bedienen en culinair te laten genieten.

Wij kijken uit naar een fijne samenwerking, u bent van 
harte welkom! Kijk voor meer informatie op onze site  
www.hofvaneden-catering.nl en www.bolandcatering.nl.
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Cateringbedrijf Hof van Eden/Sportcafé Aktief gaat een 
samenwerking aan met cateringbedrijf Boland uit Didam

Ingezonden door:  Fred van den Berg

Bij de redactie van Angerlo’s Nieuws kwam het verzoek binnen 
om de man die wekelijks zwerfafval opruimt, te interviewen. Bij 
navraag bleek dit Gijs Hofman te zijn. Op mijn vraag of dit tevens 
onze bekende accordeonist is, was het antwoord ja! Het is niet 
makkelijk om hem te interviewen over zwerfafval en om het 
niet over zijn andere hobby 
te hebben, daar dit ook 
nog eens een gezamenlijke 
hobby van hem en mij is. De 
accordeon komt aan bod en 
de muziekstukken gaan over 
tafel. Daarom hebben we het 
toch maar over beide activi-
teiten gehad en is het een 
dubbel interview geworden. 

Het is inmiddels ruim 3 jaar geleden dat Gijs last van zijn  
bloedvaten had, waarvoor hij therapie kreeg. Belangrijk was 

dat hij in beweging bleef. Hij 
moest lopen en als het kon 
de dijk op en af, ook al deed 
dat erg pijn. Volgens Gijs 
hoefde hij hiervoor geen 
therapie, dat kon hij zelf ook 
wel. Al lopend zag hij veel  
afval langs de weg liggen en 
zo ging hij op pad om afval 
op te halen. 
Gijs aan het woord: “Mijn 
vrouw vond het niet leuk dat 

ik steeds met zoveel zwerfafval thuis kwam en dit in onze container  
verdween. Toen heb ik contact opgenomen met de gemeente en 
kreeg ik plastic zakken van de gemeente, die ik dan op bepaalde 
ophaalplekken kon neerleggen. Je vindt tijdens het oprapen echt 
van alles: lege flessen, zonnebrillen, luiers enz.” 
Wil je zelf zwerfafval opruimen, bijvoorbeeld via een actie bij 
de gemeente? Dan kun je gebruik maken van de landelijke  
zwerfafvalophaalregeling (ZOR). Geweldig dat er mensen zijn, 
die dit doen.

Gijs (78 jaar) is inmiddels 44 
jaar getrouwd met Gerda 
en speelt zeker al 60 jaar  
accordeon. Hij komt in  
diverse verzorgingshuizen, 
waar hij met regelmaat 
een uurtje optreedt. De  
bewoners kennen hem en 
genieten ervan. Gijs vindt 
het hartstikke leuk om 
te doen en geniet er zelf 
ook van dat hij dit voor de  
mensen kan doen. Gerda 
vindt het prima en vertelt 
dat Gijs niet stil kan zitten. 
Hij moet bezig zijn. 

Gijs Hofman uit Lathum ruimt wekelijks zwerfafval op, 
maar is ook de bekende accordeonist in verzorgingshuizen 
en andere gelegenheden
Geschreven door:  Anneke Nijman
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In mijn deeltje van deze gemeente is ooit een bronzen leeuw  
geplaatst op een kloeke sokkel. Bronzen kunstwerken in de  
publieke ruimte verdwijnen bijna net zo snel als fatbikes in  
Amsterdam, zelfs hier. En verzekeren is (daarom) niet mogelijk.  
In een tweede aanloop is de leeuw in een 3-d printproces  
opnieuw gecreëerd. Bij lange na niet zo mooi en vooral zo  
overduidelijk namaak dat wie hierin brons denkt te zien  
inderdaad naar een oogdokter moet. Maar toch. Op dit moment 
staat op de sokkel alleen nog de onderpoot van wat ooit een 
steigerende leeuw was. 
Een derde aanloop om de sokkel te bezetten, bijvoorbeeld met 
een plaquette, is een paar jaar blijven liggen. Misschien was het 
idee te weinig inspirerend en dat herken ik ook wel. Nu echter  
zijn er weer plannen en is contact opgenomen met onze  

gemeente voor wat praktische hulp. Maar helaas, in plaats van 
hulp begint de ambtenaar met te stellen dat voor het oprichten 
van een kunstwerk een vergunning nodig is. En dat het bestaan  
van een sokkel en een restje van de gestolen kunst geen  
aanleiding is hierop een uitzondering te maken. 
Kritiek leveren op ambtenaren is makkelijk, geef ik toe, 
maar ze maken het er ook wel naar. Het is een illusie dat dit  
gemeentebestuur er primair is om de burger van dienst te zijn. 
Zij zijn er voor alles om regels te handhaven. Zonder nadenken, 
zonder begrip: de wet is de wet. Een gemeente die de burger 
faciliteert, ontwikkelingen mogelijk maakt, weet van wet maar 
vooral ook van toepassingsmogelijkheden: maar inderdaad een 
illusie. Daarom in de archieven van de dorpsraad zoeken de 
oude vergunning maar toch, dit is de gekte voorbij. 

De gekte voorbij
Geschreven door:  Willem Riesmeijer

Op zaterdag 1 juni organiseerde met name Tony Ashek voor 
de vierde keer een triatlon en dit keer moest het wederom 
een Run Bike Run wedstrijd worden. Na blauwalg, te weinig 
deelnemers en corona moest het dit keer maar weer eens 
een heuse triatlon worden. Echter gooide één analyseresultaat  
van iets te veel entrococcus bacterie in dit monstermoment 
roet in het eten. Op 22 mei heeft een zwemwatermeting  
plaatsgevonden. De waterbeheerder, in dit geval Leisurelands,  
gaf hierbij aan dat de normen werden overschreden.  
Hoewel Leisurelands geen waterkwaliteit beheert, 
staat Rijkswaterstaat en provincie Gelderland voor de  
volksgezondheid aan de lat, is de beslissing in samenspraak  
genomen. De aangetroffen bacterie kan schadelijk zijn voor de 
mens. Voor een Triatlon stelt de Nederlandse Triatlon Bond een 
aantal eisen aan de kwaliteit van het water waarin gezwommen 
wordt om de gezondheid tijdens de wedstrijd te waarborgen.  
Uit een latere test werd duidelijk dat er geen sprake meer 
was van een overschrijding van de norm. De Triatlon Bond en 
Tony Ashek hadden inmiddels al een beslissing genomen en  

vastgehouden aan het gewijzigde plan run-bike-run. Dit was voor 
sommige deelnemers natuurlijk geen leuk bericht, echter heeft 
de organisatie alles op alles gezet om deze Triatlon in goede 
banen te leiden. Met vele vrijwilligers is dit zeker gelukt en kan 
De Liemers trots zijn op dit evenement. Het startschot werd  
gegeven door sportwethouder Arthur Boone. Dit betekende 
dat deelnemers aan de 1/8 duatlon twee kilometer hardlopen  
zestien kilometer fietsen en om af te sluiten weer twee  
kilometer hardlopen. De 1/6 duatlon bestaat uit vijf kilometer  
hardlopen gevolgd door vierentwintig kilometer fietsen en drie 
kilometer hardlopen en de kwartduatlon startten met tien  
kilometer hardlopen, veertig kilometer fietsen en afsluitend vijf 
kilometer hardlopen. Een uitdagend/extreme parcours in en 
rond Giesbeek. Het loopparcours ging over Rhederlaag, deels 
asfalt en deels grasland. Het fietsparcours ging over de dijken 
met schitterende uitzichten en terug over het fietspad langs de 
Provincialeweg. De ruim 250 deelnemers, supporters, de vele 
toeschouwers en allen vrijwilligers hebben genoten van dit  
evenement. 

Toch nog een succesvolle triatlon in Giesbeek
Geschreven door:  Geert Wieggers
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De Dorpen

In de lach 
geschøte!?

Waarden en normen zun dingen die we  

belangriek vinden in ut umgoan met me-

kaar. Dingen die we van kinds af aan met 

kriegen. Zo zun dur waarde gebieden as 

vri-jheid, solidariteit, eerlukheid, vlijt, gulheid,  

etc. Iedere opvoeder leit hierin zien  

prioriteiten. Onder andere doordeur  

ontstoan de verschillen tussen minsen. Mooi 

hè, dat al die verschille bi-j mekaar dan 

nog wel us veur verrassingen zørgen in de  

umgang met mekaar. Mor bepoalde groepen  

minsen die bi-j mekaar in un buurt,  

regio, of land wonen, hebben vaak wat 

raakvlakken op ut gebied van die waarden  

en normen. Aan die waarden worden  

normen gehangen, woar je de waarden diej 

belangriek vindt, mee tot uutdrukking breng. 

Normen zun de gedragsregels woar je die 

waarden in herken. Eerlukheid as waarde, 

het dan de normen niet liegen, of øpen zun, 

of gin dubbele agenda hebben. Zo het elke 

waarde un aantal normen die doaruut veur 

kunnen kommen. Zo hadden we op ut werk 

wa we deejen veul met minsen te maken. 

Dus ok veul met verschillend gedrag. Je mos 

weten vanuut welke waarden en normen je 

zelf redeneerde um met anderen te kunnen 

umgoan en verschillen te kunnen hendelen.  

De cursisten die we opleidden, kregen  

um zich zelf te leren kennen soms un  

kwaliteitenspel veur de neus. Ze kregen 

dan vier kwaliteiten kaarten en mosten dan  

beoordelen wie van de groep die  

kwaliteiten had. Zo leerde je hoei øverkwam 

bi-j de anderen in ow groep en of dat klopte 

met hoei door zelf øver dacht. Zo was laatst 

in de krant un groep int ziekenhuus die ok 

onderling gedragssregels ging afsprèken. 

En bepoalde situaties passeerden door de  

discussie. Een van die incidenten die  

besprøke werd, was ut volgende: as de  

chirurg in opleiding met un scalpel de  

verkeerde handeling dreigt te verrichten, mag 

je die hand dan wegsloan? Wat ze doarøver 

zeien kwam dur niet echt uut, mor ut liek 

mien lingk um die hand met dat mes weg te 

sloan want die dingen zun vliemscherp.

Op zaterdag 18 mei werd de laatste wedstrijd in de zaal gevoetbald door Tafel 
2. De vriendenploeg die vanaf het eerste uur al in sporthal De Panoven voetbalt.  
Ondertussen spelen we met de 3de generatie maar langzamerhand is het tijd voor 
de 4de generatie. Mochten we je interesse hebben gewekt meld je dan aan bij een 
van de teamleden of kom op zaterdag 31 augustus tussen 15:00 en 16:00 uur naar 
sporthal De Panoven. 
Voorafgaande aan de laatste wedstrijd werd er op zaterdag 11 mei een feestavond 
georganiseerd. De invulling van deze avond was verrassend. Eerst werden de 4 teams 
op de fiets geconfronteerd met opdrachten in en rondom het dorp. Bij terugkomst in 
sporthal de Panoven werden de teams onder het genot van een kopje koffie aan de 
tand gevoeld over de kennis van muziek van de afgelopen jaren. Na wat bezwaren af 
te hebben gehandeld kwam er uiteindelijk een winnend team uit de bus.
Tijdens de prijsuitreiking werd eerst Astrid bedankt voor het wassen van de tenues.  
Deze tenues waren eerder dit jaar geschonken door de Firma Senhorst Electro  
BV, de firma FME en de Firma Nootenboom Elektrotechniek. Ook werd er een  
sportiviteitprijs in het leven geroepen en is er voor het eerst een Mister Fair-play 
bekend. De avond werd afgesloten onder het genot van een hapje en een drankje 
verzorgd door Sportcafé Aktief

Ingezonden door:  Hans Verhoef

Afsluiting seizoen 35 van Tafel 2

Voordat dirigenten, bestuur en muzikanten van fanfare St. Gregorius gaan genieten 
van hun welverdiende vakantie geven zij op vrijdag 12 juli een informeel en luchtig 
concert. Het concert begint om 19.30 uur, vindt plaats op de parkeerplaats bij de 
hoofdingang van Binnenrijk en iedereen is van harte welkom. Tijdens dit concert laten 
de slagwerkgroep o.l.v. Edwin Rosmulder en het orkest o.l.v. Dineke Griek van zich 
horen. Wil je zeker zijn van een zitplek? Neem dan je eigen klap- of strandstoel mee.
De volgende dag, op zaterdag 13 juli, zijn de orkestmuzikanten over de grens te  
vinden en wel in Elten waar zij bij hun muzikale vrienden van Musikverein Elten een 
buitenconcert geven in het Dr. Robbers Park. Zij spelen daar dan van 18.00 tot 19.00 
uur. Ook hier is iedereen welkom.Tijdens het concert is er in het park gelegenheid 
om wat te drinken of iets lekkers van de grill te nuttigen. 
De wekelijks repetities op donderdag starten eind augustus weer zodat muzikanten  
zich weer kunnen voorbereiden op optochten die in september staan gepland en 
het Jaarconcert dat op zaterdag 14 
december gaat plaatsvinden. Via deze 
weg wensen bestuur, muzikanten 
en dirigenten van St. Gregorius alle  
Angerlo’s Nieuws lezers een mooie 
zomer toe!

Ingezonden door:  St. Gregorius

Zomeravondconcert St. Gregorius 
op vrijdag 12 juli bij Binnenrijk
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pola-zonnepanelen.nl en pola-laadpalen.nl

STERK IN DUURZAME INSTALLATIES!

Wasstraat        Bedrijfswagens    Personenauto’s

De Koppeling 1 • Angerlo 
t 0313 490 760
www.garageschel.nl

Onze autowasstraat:
Laat uw auto 
weer glanzen! 

• 3 geavanceerde wasstraten
• handige wasboxen 
• uitgerust met het nieuwste SofTecs-sys
• met garantie voor een lak besparende
 behandeling

Schel Bedrijfswagens       

De Koppeling 1 • Angerlo • t 0313 490 762 • www.schelbedrijfswagens.nl

Gespecialiseerd in:
Verkoop & lease van 
bedrijfswagens 

Met Schel Bedrijfswagens kiest u voor 
een flexibele partner in mobiliteit!
• ruim aanbod in bedrijfsbussen
• Operational Lease & Financial Lease
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Uniek in de deze regio: het Volwassen Leer Orkest! Fanfare St. 
Gregorius start na de zomervakantie met iets nieuws en heel 
leuks. VLO, een orkest speciaal voor volwassenen die een blaas-, 
of slagwerkinstrument willen leren spelen. In een periode van 
10 weken ga je aan de slag op een door jou gekozen instrument. 
Je krijgt samen met alle andere enthousiastelingen les van een  
dirigent. Daarbij word je geholpen en ondersteund door  
muzikanten van fanfare St. Gregorius. Op die manier leer je in 
een korte tijd samen muziek maken. Hoe leuk is dat wel niet? 
Je hebt geen muzikale ervaring nodig. Het heet niet voor niets 
een leerorkest. De uitdaging zit hem in het samen genieten en 
plezier maken én te ervaren dat muziek maken écht heel leuk 
is om te doen. 

Dus… ben je nooit in de gelegenheid geweest om op  
muziekles te gaan en wil je dat alsnog proberen? Of heb je ooit 
muziek gemaakt, ben je gestopt, maar zie je het VLO-orkest 
weer als uitdaging om het muziek maken op een ontspannen 
manier op te pakken? Sluit dan na de zomervakantie aan bij het 
VLO-orkest! Nog beter: start samen met vrienden en ervaar 
al dit leuks samen! Muziek maken verbindt dus ga mee met die 
VLO! Binnenkort meer info in je brievenbus, regionale kranten 
en via onze socials. 

Nu al enthousiast geworden? Voor informatie kun je mailen 
naar secretariaat@stgregoriusgiesbeek.nl We nemen dan z.s.m.  
contact met je op. 

Ingezonden door:  St. Gregorius

Vooraankondiging: Go with the VLO! 

Op 31 mei werd in sporthal De Panoven in Giesbeek door  
beide muziekverenigingen een voorjaarsconcert gegeven met  
ieder een eigen programma. Het concert was drukbezocht en 
het publiek kon genieten van een afwisselend programma. 
Na een woord van welkom door Johan Kock, voorzitter van  
St. Gregorius, nam Inge Geerts de presentatie over en kondigde 
ze als eerste het orkest van Martinus aan. Onder leiding van 
Willeke de Laak beten zij de spits af met het werk ‘Can You Dig 
It’ van Brian Tyler. 
Na het optreden van Martinus lieten 8 leerlingen van  
St. Gregorius het nummer ‘Automatisch’ van Flemming horen 
wat door trombonist Jelmer van der Zee was gearrangeerd. Een 
mooie manier voor de leerlingen om samen muziek te maken. 
De slagwerkgroep, bestaande uit 13 leden, liet vervolgens enkele 
stukken horen en eindigde melodisch met ‘Europapa’ van Joost 
Klein. Dit werd op een bijzonder mooie manier ten gehore  
gebracht. 

Na de pauze was het de beurt aan het orkest van St. Gregorius  
onder leiding van Dineke Griek. Het orkest eindigde haar  
optreden met de medley ‘Marching Through America’, een mars 
die twee jaar geleden is geschonken door Betsie Tacke omdat 
zij in dat jaar haar 50-jarig jubileum vierde bij Gregorius. Na 
afloop werd er nog gezellig nagepraat in Sportcafé Aktief onder 
het genot van een drankje. Het is fijn hoe Fred van den Berg,  
beheerder van het Sportcafé, heeft bijgedragen aan deze  
geslaagde avond!

Mooi voorjaarsconcert Fanfare St. Gregorius Giesbeek en 
Harmonie Martinus Oud-Zevenaar

Geschreven door:  Anneke Nijman

Na de coronajaren en alles 
wat daarbij kwam kijken,  
is het werk op de  
begraafplaats weer opgepakt,  
zoals het eigenlijk altijd is 
geweest. Zorgen dat de  
begraafplaats er netjes bij 
ligt, onkruid wieden, het 
vuil vrij houden van de  
begraafplaats enz. zodat  
we trots zijn op de  
begraafplaats in ons dorp. 

Nu de kerk verkocht is, is er geen plek meer waar gepauzeerd  
kan worden en koffie gedronken, maar er wordt naarstig  
gezocht naar een nieuwe locatie. Deze is gepland achter de  

kapel op de begraafplaats, maar het is ook nog zoeken. 

Ik ben in gesprek met de beheerder van de begraafplaats Jan 
Gores. 
“De meeste van onze vrijwilligers zijn al een behoorlijke tijd 
actief en genieten er ook zienderogen van. Lekker buiten aan 
het werk. Er is geen druk op de ketel. Gezelligheid onder elkaar 
is belangrijk. 
Door omstandigheden zijn er echter minder vrijwilligers en zijn 
wij op zoek naar nieuwe vrijwilligers, die op de dinsdagochtend  
zouden kunnen helpen met het tuinieren. Lijkt het je leuk, kom 
dan eens langs op dinsdagochtend om 10.00 om kennis te  
maken. De koffie staat klaar.  Maar je kan ook telefonisch contact 
opnemen met mij op: 06-25239512.
Ook willen wij onze sponsoren, groot of klein, bedanken voor 
hun bijdrage in materiële of financiële steun.”

Vrijwilligers gevraagd voor de begraafplaats in Giesbeek
Geschreven door:  Anneke Nijman



Het is een opvallende trend in sportland Nederland, bijna  
iedereen krabbelt weer op na corona maar de jeugd heeft soms 
nog een zetje nodig. Met dit gegeven wisten twee dames uit 
Giesbeek wel raad en begonnen enthousiast met de organisatie 
van een mix volleybaltoernooi voor jong en oud. Er is weer  
volleybal voor iedereen in Giesbeek en omgeving! Dit was  
zeker de indruk die vele deelnemers kregen bij binnenkomst  
in de goed gevulde sporthal De Panoven. Voor recreatief  
volleybal of de geoefende volleyballer: iedereen kon zich  
inschrijven. Van vrienden en vriendinnengroep tot buurt of  
familieteam. Er was echter ruimte voor maximaal veertien 
teams. En dat is gelukt, want binnen een mum van tijd wisten 

de dames Britt E. en Britt de M. de teams bij elkaar te regelen.  
Centrale tijdwaarneming, goede poule-indeling, scheidsrechters 
en tellers op de juiste plaats, alles zat strak en professioneel  
in een schema. Dat was noodzakelijk, want na afloop dook  
iedereen de kantine in voor een gezellige afdronk op het  
geslaagde en sportieve toernooi.  Als winnaar werd het team 
van Givo Heren 1 uitgeroepen, gevolgd door Team Veenendaal 
met als derde B.R.W. Zij kregen ludieke prijsjes uitgereikt door 
de dames. Buiten de spierpijn de volgende dag kon iedereen 
met een glimlach terugkijken op een geslaagde avond sporten.  
Chapeau voor de organisatie..

Twee dames krijgen 14 teams aan het volleybalnet
Geschreven door:  Geert Wieggers
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Resort Rhederlaagse Meren heeft een mijlpaal bereikt met de 
opening van het nieuwe hoofdgebouw, dat vanaf 1 juni 2024  
officieel in gebruik zal worden genomen. Dit nieuwe complex 
biedt een breed scala aan binnenfaciliteiten, wat de positie van 
het resort versterkt als een veelzijdige vakantiebestemming,  
geschikt voor alle seizoenen.

Het nieuwe hoofdgebouw is een indrukwekkende toevoeging 
aan het park en biedt tal van nieuwe voorzieningen. Gasten  
kunnen genieten van twee moderne bowlingbanen en een  
unieke glow in the dark-golfbaan. Daarnaast zijn een supermarkt 
en een binnenspeelparadijs gerealiseerd, waar kinderen naar 
hartenlust kunnen spelen. Voor de vroege vogels zijn er dagelijks 
verse broodjes beschikbaar en gasten kunnen de dag beginnen  

of afsluiten met een overheerlijk kopje koffie in de nieuwe  
koffiehoek.

Met deze uitbreiding groeit Resort Rhederlaagse Meren uit tot 
een vakantiepark dat het hele jaar door aantrekkelijk is. Het 
nieuwe gebouw vervangt het huidige complex, waar eerder 
een supermarkt, fietsverhuur en sportcafé waren gevestigd. De  
vernieuwing en uitbreiding van deze faciliteiten bieden  
meerwaarde en comfort aan de bezoekers van het park.
Deze uitbreiding markeert een nieuwe fase in de ontwikkeling 
van Resort Rhederlaagse Meren en bevestigt het park als een 
topbestemming voor zowel zomerse als winterse verblijven.

Resort Rhederlaagse Meren opent nieuw hoofdgebouw
Ingezonden door:   Resort Rhederlaagse Meren
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Waterdag
Wanneer?

22 Juni

In de ochtend tussen 10:00
en 12:30

In de middag tussen 13:30
en 16:30

Kom een ochtend of middag mee varen,
spelletjes spelen, lekkers maken boven
het kampvuur en nog veel meer!  

Neem je zwemkleding mee en beleef een
dag om nooit te vergeten!

Wat gaan we allemaal doen ?

Waar?
Waterscouting Abel

Tasman

Rhedense Veerweg 70

Voor wie?
Normaal hebben wij 2 groepen, de
dolfijnen (6-11 jaar) en de junioren (11-
17 jaar). 

De dolfijnen hebben altijd in de ochtend
opkomst en de junioren in de middag.

Maar tijdens de waterdag mag iedereen
tussen de 6 en 17 jaar komen wanneer
ze willen!

Neem voor meer informatie een flyer mee :)

In Kulturhus De Brede Blik wordt inmiddels alweer volop  
gerepeteerd voor de “Lustrum” (5e) editie van het Giese  
Podium in de maand november.
Een enthousiaste groep muzikanten doet wederom hun uiterste  
best om er weer een geweldige show en een verrassend  
programma van te maken. 
Na de zomervakantie wordt u verder geïnformeerd over  
programma, kaartverkoop enzovoort.

Het Giese Podium, 
een evenement 
voor en door Giesbekers
Ingezonden door:  Giese Podium

De laatste tijd hoor ik veel over ‘De Nederlander’. Probeer me 
dan ook een beeld te vormen wie of wat dat is. Wat maakt ons 
anders. Onze genen, ons bloed? In ons eigen volkslied zingen 
we al dat we ‘van Dietsen bloed’ zijn en door ligging alleen al 
zijn we zo ongeveer een provincie van Duitsland. Maar Duitsers, 
dat willen we niet zijn. Behalve wanneer die wereldkampioen  
worden, dan zouden we als Nederlanders maar wat graag die 
beker omhooghouden. 
Met enige weerzin zie ik dat wereldkampioenschap tegemoet. 
Eindeloze potjes van elftallen die vooral niet willen verliezen 
is een oprecht schrikbeeld. En ook al die rituelen waar je naar 
moet kijken. Alle vormen van geloof en bijgeloof die uitgedragen  
worden, alle buitenissige vormen van theater maken bij een  
vermeende overtreding, een discutabele scheidsrechter  
beslissing en vooral ook bij het scoren van een goal. Heel de 
wereld moet kijken naar paljassen die een fictieve pijl afschieten  
of bij deze gelegenheid wereldkundig maken dat hun lief in  
verwachting is. Het op elkaar springen en aflebberen is niet van 
de lucht en vreugde ja, maar dat gedoe: alsjeblieft zeg.
Wie (en in de overdrachtelijke zin ook wat) ‘De Nederlander’ 
bindt, zeker in voetbaltijden, is Johan Cruyff. Zo ongeveer de bes-
te op het veld en, anders dan paar andere ongeveer besten, ook 
van uitzonderlijke klasse daarbuiten. Een Nederlander om trots 
op te zijn. Vooral ook trots op zijn manier van juichen. Weglopen, 
sprongetje, een vuistje in de lucht en hup, naar de middenstip. 
Ingetogen, doelgericht, pragmatisch: als dat typerend is voor ‘De 
Nederlander’, dan hoor ik daar graag bij. 

Johan juicht
Geschreven door:  Willem Riesmeijer
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In februari 2019 maakten bewoners in Dorpshuis De Meent 
hun wensen en ideeën voor het dorp kenbaar. Er werd een plan  
gemaakt. In de jaren erna werd er aan de vernieuwing van  
Angerlo gewerkt. De riolering was het eerst aan de beurt. Ook 
werden er nieuwe kabels en leidingen onder de grond gelegd. 
Asfalt heeft plaatsgemaakt voor klinkers en sommige straten 
kregen zelfs een geheel nieuwe uitstraling. De veiligheid op de 
wegen is ook verbeterd. 
Ook zijn klimaatbestendige maatregelen genomen, zoals het  
afkoppelen van regenwater. 
De gemeente heeft samen met de bewoners de handen uit de 
mouwen gestoken. Tuinen zijn groener gemaakt, schaduwrijke 
bomen geplant en ook het dorpsplein heeft een make-over  
gekregen. 
Één van de wensen was ook een moestuin bij basisschool 
de Trompetter en het opknappen van de speeltuin aan het  
Walbekerveld. 

Opening moestuin basisschool De Trompetter in  
Angerlo op 31 mei 2024!

Om 13.30 uur was het  
zover. Na een korte  
toespraak van Natascha 
Hoogland, directeur van  
basisschool de Trompetter  
voor “het nieuwe 
groene”Angerlo op school, 
gaf zij het woord aan Tyrese. 
Hij is de kinderburgemeester 
van de Gemeente Zevenaar 
en vertelde hoe belangrijk 
het is om buiten te spelen en 
dat in een groene omgeving.  
Daarna opende hij de moes-
tuin en plantte hij nog een  

druivenplant in de moestuin. Vervolgens mochten de kinderen 
nog kruiden, fruit- en groenteplantjes in de nieuwe bloembakken 
op het schoolplein poten. 

Opening speeltuin aan het Walbekerveld door  
wethouder Toon Albers op 1 juni 2024!

Deze gloednieuwe speeltuin, ook wel “het indianenveldje”  
genoemd werd geopend door wethouder Albers samen met de 
directeur van het aannemersbedrijf. Na de opening mochten 
de kinderen de speeltuin in gebruik nemen. En dat is natuurlijk  
precies, waarvoor de speeltuin is bedoeld: eindeloos  
speelplezier. 

Fietsend van Giesbeek naar Angerlo kan ik niet anders zeggen  
dan dat het allemaal bijzonder mooi is geworden. Groot  
compliment voor iedereen, die eraan meegewerkt heeft!

Wensen en ideeën in Angerlo gerealiseerd!
Geschreven door:  Anneke Nijman

De De Seniorenraadheeft jarenlang de belangen van senioren behartigd  
in Angerlo, Giesbeek en Lathum. In het voorjaar van 2022 is de  
De Seniorenraad opgeheven o.a. door een tekort aan actieve leden uit 
de verschillende kernen.
Als afsluiting van de activiteiten heeft het bestuur de wens geuit  
om met de nog beschikbare financiën bankjes te plaatsen in de  
bovengenoemde kernen. Bankjes die op langere looproutes als  
rustpunt dienen en plaats voor ontmoeting.
Bewegen en anderen ontmoeten kunnen veel betekenen om langer 
gezond en actief te blijven bij het ouder worden, zowel lichamelijk als 
geestelijk.
Met het plaatsen van een bankje bij de kruising Mariëndaalseweg / 
Dorpsstraat in Angerlo wordt een deel van onze wens gerealiseerd.
Een tweede bankje wordt geplaatst in Giesbeek…
Het derde bankje komt in Lathum in het nog te ontwikkelen project 
op de plaats van de DS Jonkerschool.

Bankjes in Angerlo, Giesbeek en Lathum
Ingezonden door:  Muziekvereniging Nieuw Leven Angerlo

Op het bankje van links naar rechts; Gerdien Kunne, Joop Ebbers,  
Ans Haverkamp, Rina te Nijenhuis, afwezig Bart v.d Eijk.. Het bestuur van de 
seniorenraad, welke is opgeheven.
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Over sommige maanden valt 
veel te vertellen, maar over 
deze maand vrij weinig. 

De enige uitruk die wij in de 
maand mei hebben gehad, 
was een noodsignaal vanaf het  
water. 

19 mei om 21:00 werden 
wij opgeroepen voor een  

noodsignaal op het water, zoals eerder vermeld. Omstanders 
hadden gezien en gehoord dat er een zeiljacht aan het toeren en 
het zwaaien was, midden op het water. Hierop is 112 gebeld. Ter 
plaatse bleek dat de zeilboot motorproblemen had. Wij hebben 
de boot teruggesleept richting de haven waarna iedereen weer 
huiswaarts kon.

Nu zullen veel mensen denken: hadden ze toch ook zelf wel 
kunnen zien dat er niks was. Je weet het nooit en je kunt beter 
bellen bij twijfel dan maar doorlopen. Dus bij twijfel altijd bellen!

In de maand mei hebben wij wel geoefend. Zo hebben wij op 
13 mei geoefend in de Haven van Giesbeek. Daar stond een 
boot in brand en waren er mogelijk meerdere personen in het  
water gesprongen. Bij aankomst klopte dit ook. De brand 
was snel geblust en de slachtoffers waren vlot op het droge. 
Daarna hebben we nog wat praktijkgerichte zaken geoefend.  
Bijvoorbeeld het omhooghalen van een persoon bij een  
keerwand met onze brandweerslangen. Ook dit ging goed en 
heeft de gehele ploeg weer betere inzichten gegeven.

27 mei kwam een externe instructeur ons instrueren over hoe 
een ongeluk  met een mogelijk medisch trauma te benaderen. 
Denk hierbij aan de volgende zaken:

Joris Senhorst   joris.senhorst@vggm.nl
Brandweer Giesbeek
      Brwgiesbeek         @Brandweergiesbeek        BrwGiesbeek

De brandweer vertelt…

De wijkagent vertelt…

Overlast overige 
verkeerszaken:
Op 6 april kregen wij een  
melding binnen dat er te  
hoogte van de Bongerd te 
Giesbeek vaak crossend 
wordt gereden. Ter plaatse 
werd niets aangetroffen 
en de locatie wordt vaker  
meegenomen in de  
surveillance.

Verwarde man:
Op 06 mei kregen de collega’s een melding uit Angerlo. Hier was 
een verwarde man aangetroffen in een woning in aanbouw. Er was  
moeilijk contact te krijgen. Geen strafrechtelijke gedragingen en  
hierop de man weggestuurd. 

Inbraak auto:
Op 09 mei kreeg ik als wijkagent de melding te gaan naar de  
Bingerdensedijk te Giesbeek. Aldaar was er ingebroken in het  
voertuig van de melder. Ter plaatse bleek dat inderdaad een ruit 
was ingeslagen en meerdere goederen waren weggenomen. Op het  
bureau een aangifte opgenomen. 

A12:
Melding dat er een Duits voertuig zeer langzaam zou rijden op de 
A12. Met meerdere eenheden werd uitgekeken, maar het voertuig 
werd niet aangetroffen.

Overlast jeugd:
Op 10 mei kregen collega’s de melding te gaan naar de Kerkstraat te 
Giesbeek. Aldaar zou er een groep jeugd op de daken klimmen. Ter 
plaatse is niemand aangetroffen.

Conflict met honden:
Op 12 mei kregen wij de opdracht te gaan naar de Muggenwaard 
te Lathum.  Aldaar zou een conflict zijn tussen twee personen in  
verband met een loslopende hond. Er geldt een terreinverbod voor 
dieren in de periode van 1 mei tot 1 oktober. Bemiddeld en de  
eigenaren van de dieren aangesproken op het gedrag van dier en 
mens.

Verkeersongeval N336.
De collega’s kregen de melding van een ongeval op de N336. Daar 
was een aanrijding tussen twee personenauto’s. Beide bestuurders 
zijn ter controle meegenomen naar het ziekenhuis. Uiteindelijk  
was er gelukkig geen letsel en de gegevens zijn later onderling  
uitgewisseld, zodat de schade via de verzekering geregeld kon  
worden. 

Overlast zwerver: 
Wij kregen de opdracht om naar de Doesburgseweg te Angerlo te 
gaan.  Aldaar zou er een dakloze man onder de brug liggen. Ter plaatse 
vertelde de man dat hij op doorreis was. Hem wat hulp aangeboden.

Rijden onder invloed:
Op 1 Juni reden collega’s op de Oude Doesburgs weg toen een auto 
met hoge snelheid hen tegemoet kwam rijden. Hierop het voertuig 
gecontroleerd en de bestuurder blies een A. Hierop is de bestuurder 
meegegaan naar het bureau voor een ademanalyse. De bestuurder 
had teveel gedronken en kreeg hiervoor een proces-verbaal. 

Cybercrime:
Op donderdag 30 mei heb ik een voorlichting gegeven in Lathum in 
de oude school in verband met Cybercrime. Helaas was de opkomst 
minimaal, echter voor de mensen die er waren is er een presentatie 
gegeven. 
Contact wijkagent:
Een afspraak kan gemaakt worden op een moment dat het schikt. Via 
0900-8844, job.reumer@politie.nl , www.politie.nl

Job Reumer
Wijkagent Lathum, Giesbeek, Angerlo en Zevenaar-Noord (buitengebied) 
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* Fysiek trauma: Dit omvat zichtbare verwondingen zoals  
snijwonden, kneuzingen, botbreuken, brandwonden en wonden 
door steek- of schotwonden.

* Hoofdtrauma: Dit betreft verwondingen aan het hoofd,  
waaronder hersenschuddingen, schedelbreuken, en traumatisch 
hersenletsel (TBI).

* Interne trauma: Schade aan interne organen of bloedvaten die 
niet altijd direct zichtbaar zijn, zoals interne bloedingen of letsels 
aan organen als de lever, milt of darmen.

Gelukkig maken wij deze zaken niet vaak mee, maar wij zijn nu 
wel voorbereid op wat we kunnen aantreffen en hoe we kunnen 
handelen. 

Word lid van ons brandweerkorps!
Ben jij op zoek naar een uitdagende en betekenisvolle manier 
om bij te dragen aan onze gemeenschap? Ons brandweerkorps  
zoekt nieuwe, gemotiveerde leden. Of je nu jong bent of  
ervaren, wij bieden uitgebreide training in een leuk team. Sluit je 
aan en maak een verschil in onze gemeenschap. Interesse? Neem 
contact met ons op.

Op dinsdag 16 juli van  
14.00 – 16.00 uur komt  
wijkagent Job Reumer praten 
over cybercriminaliteit. Er is  

gelegenheid om al jouw vragen te stellen. Iedereen is welkom. 
Locatie Het Kulturhus. Kerkstraat 72 Giesbeek. Toegang is gratis.

Wat is cybercriminaliteit?
Er bestaan verschillende vormen van deze criminaliteit, maar 
momenteel is de meest voorkomende fraude door middel van 
menselijk contact.

Bankhelpdeskfraude
Fraude door nepbankmedewerkers.
Bij deze oplichtingstruc bellen fraudeurs mensen thuis op en 
doen zich voor als bankmedewerker. Ze beschikken over  
gedetailleerde gegevens, zodat het slachtoffer denkt met een 
echte medewerker van de bank te praten. In andere gevallen 
komt er een zogenaamd iemand van de bank de pinpas met 
spoed thuis ophalen en wordt zo de pincode ontfutseld.

WhatsAppfraude (vriend/familie-in-noodfraude)
Een vriend/familielid verstuurt een berichtje dat hij dringend  
financiële hulp nodig heeft. De echte vriend/familielid in kwestie  

is zich van geen kwaad bewust. Dit komt op WhatsApp  
verreweg het meeste voor maar kan ook plaatsvinden via e-mail, 
SMS, Snapchat en Telegram. Deze vorm van fraude wordt ook 
wel vriend-in-noodfraude genoemd.

Babbeltrucks
Bij babbeltrucks doen de 
oplichters zich voor alsof 
zij van de politie zijn. In  
werkelijkheid zijn het  
nepagenten. Dat kunnen 
verschillende methoden van 
babbeltrucks zijn:
Het ontfutselen van bankpassen en pincodes
Bedrijfjes die melden dat er hard onderhoud of reiniging nodig 
is aan dakgoten. Vervolgens krijgen de bewoners rekeningen van 
vele honderden euro’s.

Identiteitsfraude
Hierbij maakt iemand misbruik van je persoonlijke gegevens. 
Onder jouw naam worden er producten of diensten besteld, 
creditcards aangevraagd, betalingen gedaan of bankrekeningen 
geopend. De fraudeur maakt zich schuldig aan oplichting en  
diefstal.

Ingezonden door:  Caleidoz

Wijkagent Job Reumer geeft informatie 
over cybercriminaliteit

De JO14-1 van Angerlo Vooruit is na een zwaarbevochten  
kampioenschapswedstrijd tegen PSC als 1e geëindigd in de 
3e klasse. In de allerlaatste wedstrijd van het seizoen was een  
overwinning nodig om kampioen te worden. Een situatie waar 
ze zelden mee te maken hebben gehad in al die jaren dat de 
jongens samen spelen. Tijdens de warming up stonden de  
koppies dan ook strak van de ‘gezonde’ wedstrijdspanning.  
Tijdens de wedstrijd verdween deze spanning en maakte 
het plaats voor keihard werken voor die ene belangrijke  
overwinning. De twee goals vielen op de juiste momenten, er 
werd door en voor elkaar gevochten, belangrijke reddingen  
verricht, slidings ingezet en nuttige overtredingen gemaakt.  
Kortom, een terechte overwinning en behaald kampioenschap. 
Rick, Tom, Sam, Stan, Bram, Damian, Florian, Kay, Jip, Merlijn, Noah, 
Rav, Stijn en Mart: ontzettend goed gedaan!

JO14-1 Angerlo Vooruit kampioen
Ingezonden door:   Angerlo Vooruit, JO14-1

Foto - Robert Wonnink
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Infraroodpanelen in het gemeenschapsgebouw Hart van Loil, 
maatregelen voor een energieneutraal dorpshuis de Meent 
in Angerlo, plaatsen van een ooievaarsnest in Angerlo en het  
ondersteunen van de kinderkleding ruilbeurs Angerlo. 

Dit zijn de vier initiatieven die vanuit de eerste aanvraagronde 
van Omgevingsfonds Windpark Bijvanck een bijdrage mochten  
ontvangen. Aanvragen hiervoor konden worden ingediend 
bij de onafhankelijke stichting die het fonds beheert. In totaal 
mocht het fonds in deze eerste aanvraagronde acht aanvragen  
ontvangen, waarvan er uiteindelijk vier gehonoreerd zijn. 

Omgevingsfonds
Een windpark heeft effect op de omgeving. Daarom wordt een 
deel van de opbrengsten van de windmolens van Windpark  
Bijvanck via het omgevingsfonds ter beschikking gesteld aan de 
omgeving van het windpark. Dit betreft ruwweg de omgeving  
van Angerlo en van Loil. Zo levert het windpark een  
tegemoetkoming en ondersteuning aan de leefomgeving  
rondom het windpark.  

Tweede aanvraagronde geopend 
Na de uitkeringen vanuit de eerste ronde is nu de tweede  
aanvraagronde geopend. De aanvraagtermijn daarvan loopt  
vanaf heden tot 1 augustus 2024. Een aanvraag indienen kan via 
het aanvraagformulier op de website: www.windparkbijvanck.nl.

Onafhankelijke stichting beheert het fonds 
Om het omgevingsfonds te beheren, is door omwonenden van 
het windpark de Stichting Omgevingsfonds Windpark Bijvanck  
opgericht. Zij komen uit de omgeving en doen hun werk  
onbezoldigd. De stichting beslist aan de hand van verschillende 
criteria en een jurering welke aanvragen een bedrag krijgen uit 
het omgevingsfonds. Niet alle aanvragen zullen dus gehonoreerd 
worden. 

Meer informatie hierover vindt u op de pagina van het  
windfonds op de website: https://www.windfondsbijvanck.nl/ 

Eerste uitkeringen omgevingsfonds een feit
Ingezonden door:  Fred Boogman

Duurzaam energiebedrijf Pure Energie en energiecoöperatie  
ZieDeZonSchijnt houden op 26 juni een informatieavond 
over Zonnepark Bijvanck en de batterij die is beoogd in het  
zonnepark. 

Informatieavond over zonnepark en batterij
Tijdens deze informatieavond leggen Pure Energie en  
ZieDeZonSchijnt uit wat de stand van zaken is en wat de  
planning is voor het zonnepark en de batterij. Deze  
informatieavond wordt gehouden op:
• Datum: 26 juni 2024.
• Tijd: start om 19.30 uur.
• Locatie: zalencentrum De Meent, Prinses Margrietlaan 3-A,
 Angerlo
Er wordt een presentatie over het zonnepark en de batterij  
gegeven. Uiteraard kunnen aanwezigen tijdens de  
informatieavond ook vragen aan Pure Energie en  
ZieDeZonSchijnt stellen.

Start bouw zonnepark beoogd begin 2025
Pure Energie en ZieDeZonSchijnt bereiden de bouw van het 
zonnepark voor. Hun planning op dit moment is dat de bouw 
begin 2025 begint, zodat begin 2026 het zonnepark duurzame 
elektriciteit produceert. Tijdens de informatieavond leggen zij 
uit wat er nog moet worden geregeld en voorbereid om de 
bouw te kunnen beginnen.

Vergunningsprocedure voor batterij
In december 2023 meldden de initiatiefnemers dat er ook een 
plan is voor een batterij in het zonnepark. Zie daarvoor de  
website www.zonneparkbijvanck.nl. De vergunning hiervoor 
is in december 2023 aangevraagd bij de gemeente, maar deze  
aanvraag moet nog worden aangevuld. De gemeente staat  
positief tegenover dit plan en wil de vergunning hiervoor  
verlenen. Ook hierover wordt meer verteld tijdens de  
informatieavond.

Mee-investeren in zonnepark 
De start van de bouw van het zonnepark komt dichterbij.  
Dat betekent dat ook de mogelijkheid voor inwoners 
om mee te investeren in het zonnepark dichterbij komt.  
Energiecoöperatie ZieDeZonSchijnt is voor 50 procent  
mede-eigenaar van het zonnepark en zorgt ervoor dat  
inwoners kunnen mee-investeren. ZDZS werkt momenteel aan 
de propositie daarvoor. Daarin staat onder andere onder welke  
voorwaarden inwoners kunnen mee-investeren en wat het  
verwachte rendement is als zij mee-investeren. Meer details  
daarover komen op een later moment via ZDZS en de  
nieuwsbrief van Zonnepark Bijvanck. Wel is de verwachting 
op dit moment dat inwoners medio 2024 of begin 2025 kun-
nen mee-investeren in het zonnepark. Ook hierover wordt 
meer verteld tijdens de informatieavond en kunnen aanwezigen  
hierover vragen stellen.

Informatieavond over zonnepark en batterij Bijvanck
Ingezonden door:  Matthijs Oppenhuizen
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Het Giesepad, klompenpad rond Giesbeek, staat in de grondverf 
en een enthousiaste werkgroep is nu bezig om dit bijzondere  
pad af te lakken. Om op dit bijzonder moment te komen  
moeten we terug naar 2018 waar Jan Gores en Leo van den 
Boom op het idee kwamen om er eens mee te starten. Het 
duurde niet lang of er stond een groep gedreven vrijwilligers 
klaar om de handen uit de mouwen te steken maar men had 
groen licht nodig van particuliere grondbezitters, agrariërs en 
diverse overheden. Er werd hulp gevraagd voor coördinatie 
bij Stichting Landschapsbeheer Gelderland en deze stichting 
wist, niet zonder slag of stoot, verschillende deuren te openen 
bij diverse overheden.  Men was ver gevorderd, maar corona 
wist de deksel op de verfpot te drukken. Na corona, dus 2 jaar  
verder, ging de deksel weer van de verfpot en werden de  
contacten weer gelegd. Inmiddels was er al veel achter de  
schermen geregeld, maar bleef de beduikerde overgang, over 
een watergang van het waterschap, een heikel punt. Een duiker  
of een stuwtje of toch alleen een bruggetje was steeds de 
vraag waarmee de verf aan de kwast diverse malen opdroogde.  
Inmiddels is er duidelijkheid en komt er een stoer bruggetje 
voor de wandelaars over de watergang. Het Giese klompenpad 
heeft een lengte van 10 km en er is een verkorte route van 8 km. 
Start zal de ontmoetingsplek bij het gemaal De Liemers zijn waar 

ook een bord met de route zal worden geplaatst. Langs mooie  
bijzondere plekken zoals het karpergat, eiland van Jan Bos, langs 
de Wetering, door het broek over schouwpaden en langs de 
Valeplas van Rhederlaag terug naar Giesbeek. Inmiddels zijn 
routebordjes klaar en zijn er twee mooie folders gedrukt met 
informatie over de omgeving die straks zijn te verkrijgen bij  
supermarkt De Spar en bij cafetaria Joosje. De vrijwilligers 
zijn gestart met het plaatsen van de bordjes en het verder  
begaanbaar maken en houden van de wandelpaden. Deze groep 
zoekt nog vrijwilligers om te snoeien en de route af en toe 
eens na te lopen. Prachtig en dankbaar werk om dit voor de  
wandelaars te mogen doen in zo’n mooie omgeving. Heeft u 
interesse neem dan contact op met één van de leden van de 
werkgroep Klompenpad. Zaterdag 29 juni aanstaande zal de  
officiële opening zijn door wethouder Arthur Boone onder  
muzikale begeleiding van fanfare St Gregorius. Natuurlijk bent 
u van harte welkom op die zaterdag om 15.45 uur bij de  
ontmoetingsplek op de dijk nabij het gemaal. Daar zal het 
127e klompenpad van Gelderland formeel worden afgelakt en  
opgeleverd. Of zoals de Friese vrijwilliger Nanne Kampstra 
zou zeggen “t giet oan”. De werkgroep en SLG mogen terecht  
trots zijn op dit klompenpad langs oude agrarische  
landbouwgronden, schouwpaden en uiterwaarden in het  
prachtige gebied van Giesbeek. 

Geschreven door:  Geert Wieggers

Giese Klompenpad in de grondverf

Zevenaar Doet is het platform voor bewonersinitiatieven in de 
gemeente Zevenaar. Via deze site kunnen initiatiefnemers geld 
ophalen voor hun initiatief, vrijwilligers werven en middelen  
verzamelen om hun initiatief uit te kunnen voeren. De gemeente 
Zevenaar vindt haar inwoners cruciaal voor het verbeteren van 
de leefkwaliteit in de buurten. Zij weten immers het beste wat 
zijn of haar buurt nodig heeft. Dit is te lezen op de website 
van “Zevenaar Doet” Zo ook het initiatief om twee AED’s te  
regelen voor het dorp Giesbeek. Met een voorspoedige  
inzamelactie zijn er voldoende bonnen gedoneerd om twee 
AED’s te laten installeren waarbij bijna niemand de bon verloren 
heeft laten gaan. Grote dank van de initiatiefnemers aan diegene  
die de bon hebben gedoneerd. Chapeau! Eén van de twee 
komt zeker in de wijk Riesweerd te hangen en de twee-

de locatie denken de initiatiefnemers aan de buurt van  
Bloemenweide/Gemeint zodat er een goede 24/7 spreiding 
in het dorp is. De exacte locatie zullen zij nog bekend maken.  
Verder zijn er nog enkele plekken vrij voor een cursus  
reanimatie op dinsdag 10 september, dinsdag 24 september 
of dinsdag 1 oktober vanaf 19:00 uur tot ongeveer 21:30 uur 
in de sportkantine van GSV’ 38. Indien u graag wilt aansluiten 
kunt u zich opgeven voor 1 juli 2024 bij Tamara de Reus via 
mail of app. reusje@hotmail.com of 06-30185853. Graag ook  
aangeven welke datum, cursus, naam, geboortedatum. Inmiddels  
is er samenwerking gevonden met werkgroep Angerlo  
Hartveilig waarmee de dorpskernen zich verenigen om kennis 
en ervaring uit te wisselen.

2 AED’s in het dorp Giesbeek
Geschreven door:  Geert Wieggers



Daarom wil het 4 mei Comité Angerlo, Lathum en Giesbeek 
volgend jaar op 5 mei een Vrijheidsmaaltijd en Vrijheidsconcert  
organiseren! Dit alles in de schitterende tuinen van  
Huize Bingerden in Angerlo. Wilt u ons mee helpen via het  
waardebon systeem van Zevenaar Doet?

Bij deze vrijheidsmaaltijd is iedereen uit onze dorpen van harte 
welkom om (gratis) deel te nemen aan de Vrijheidsmaaltijd en te 
genieten van een prachtig Vrijheidsconcert.

Er zijn nu al veel verenigingen en instanties die hun medewerking  
willen verlenen, zoals; Fanfare St. Gregorius uit Giesbeek,  
Muziekvereniging “Nieuw Leven” uit Angerlo, Vendeliers uit 
onze dorpen, de Waterscouting Abel Tasman uit Giesbeek,  

Atletiek Vereniging De Liemers in Zevenaar, Provincie  
Gelderland, de Gemeente Zevenaar en nog vele andere  
vrijwilligers.

Via Zevenaar Doet hopen wij een begin te kunnen maken met 
de bekostiging van dit tachtig jarig Bevrijdingsfeest! Wilt u ons 
daarbij helpen? Ga dan naar de website ‘zevenaardoet.nl’ en vul 
bij ‘initiatieven’ het zoekwoord ‘bevrijdingsmaaltijd’ in en u ziet 
dan ‘5 mei vrijheidsmaaltijd, 80 jaar Vrijheid’ in staan. Waardebon 
al gebruikt? In september worden er weer waardebonnen rond 
gestuurd. Denkt u dan aan het Vrijheids-maaltijd en concert?

5 mei 2025 tachtig jaar bevrijding! Een mooi moment om 
Vrijheid eens extra te vieren!
Ingezonden door:  4 mei comité Angerlo, Lathum en Giesbeek
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Voetballende meiden en vrouwen zijn niet meer weg te  
denken uit het Nederlandse voetballandschap. Bij GSV’38  
trainen op dit moment al ca. 14 dames die zich aangemeld  
hebben en het team zoekt nog enkele dames om het compleet 
te maken. Per september aanstaande gaat het “nieuwe” team 
spelen in de competitie van de KNVB 7 tegen 7 en daarom  
kunnen ze nog aanvulling gebruiken. Je bent van hart welkom, of 
je alleen komt trainen of mee wilt spelen in competitie, alles mag 
en niks moet!. Lijkt het je leuk en gezellig om in een enthousiast 
team te gaan spelen, meld je dan aan. Nog nooit een balletje 
getrapt of juist al heel behendig met de bal? Het maakt voor 
ons niks uit. Voetbalervaring is niet nodig. Zonder dat we de lat 
te hoog leggen, gewoon op een ontspannen manier trainen en  
onderling partijtjes spelen en ook in de zomer gaan wij door. 
Ruim een uur lekker bewegen waar plezier de boventoon 
zal voeren. De eerste 3 trainingen zijn kosteloos en geheel  
vrijblijvend. Zo kun je ervaren of voetballen een sport is die 
bij jou past. Tijdens de trainingen wordt het voetbalspel en de 
techniek aangeleerd en conditie bijgebracht onder leiding van 
enthousiaste trainers. Op woensdag is de kantine open, dus na 
de training kan er nog worden gekletst en een drankje gedaan 

worden. Geen verplichting, maar wel gezellig! Ook is het team 
nog op zoek naar een aantal sponsoren om ervoor te zorgen, 
dat de dames er qua kleding netjes bij gaan lopen. Voor meer 
informatie neem contact op met Dayen van de Berg op nummer 
06. 23032141 

Voetbal een mannensport? ECHT NIET!
Geschreven door:  Geert Wieggers

Kijk voor meer informatie op 
www.angerlosnieuws.nl
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Het jaar van de slak
De slak was dit jaar zo populair dat hij het nieuws en de kranten 
haalde. Elke tuin, stoep en wei is leeg geknabbeld en zit onder 
het slakkenslijm. Lang dacht ik dat mijn tuin niet veel last had 
van de slakkenplaag omdat ik vroeg in het voorjaar aaltjes had 
rondgesproeid. Totdat ik samen met mijn moeder ’s avonds, na 
een regenbuitje, eens ging kijken. De ene na de andere naaktslak  
glibberde over mijn plantjes. Dit jaar zijn de tuinbonen en  
radijsjes niks geworden. Ook heb ik de doperwten twee keer 
opnieuw moeten zaaien. Gelukkig lijkt in zowel mijn moes- als 
bloementuin de ergste slakkenterreur nu wel achter de rug. Niet 
door de aaltjes want die zijn in heel het land uitverkocht. Wat 
heeft geholpen is trouw elke avond slakken rapen. Een familie  
activiteit, allemaal handschoenen aan, emmertje mee en  
verzamelen maar. Die slakken hebben een enkele reis ver 
weg naar een weiland gekregen. Komende weken zal het  
wisselvallig blijven, het favoriete weer van de slak. Dan maken 
wij maar trouw elke avond een slakkenraap rondje door de 
tuin zodat niet ieder plantje een kaal gegeten stokje wordt. We  
moeten misschien maar wennen aan het idee dat dit jaar het jaar 
van de slak is. 

Lifestyle
Geschreven door: Lisa Riesmeijer

Dagelijks bewegen is belangrijk voor uw gezondheid. Met dit in 
het achterhoofd heeft recreatiegemeenschap Leisureland langs 
het water van de Giese Kop een nieuwe attractie geplaatst. Deze 
fitnesstuin, ook wel Urban Sportpark genoemd, wordt dan ook 
aanbevolen om dagelijks een aantal minuten matig tot intensief 
te bewegen. Deze buiten-fitnesstoestellen zijn geschikt voor alle 
leeftijden en niveaus. Hierdoor komt hopelijk jong en oud nog 
meer in beweging! Buiten bewegen is namelijk niet alleen goed 

voor de gezondheid, maar ook voor de sociale contacten die in 
de beweegtuinen gelegd worden.  Al deze toestellen zijn robuust 
en gemakkelijk in gebruik. Sportwethouder Arthur Boone heeft 
het startsein gegeven van deze mooie attractie waar hopelijk  
veel mensen gratis gebruik gaan maken. Naast deze  
fitnesstuin is een voetbalveldje ingericht die nog niet  
gebruiksklaar is, maar daar wordt nu voorrang aan gegeven. 

Geschreven door:  Geert Wieggers

Buiten bewegen op Giese Kop
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Meer dan 400 deelnemers 
hebben meegedaan aan de 
run-bike-run in Giesbeek op 
1 juni 2024, waar EsmeeAnne 
er één van was. Voor haar  
betekende dit 10 km  
hardlopen, 40 km fietsen en 
nogmaals 5 km hardlopen.
Ze wilde niet alleen een  
prestatie neerzetten, maar 
ook een statement maken. 
Normaal gesproken kan 
ze alleen met de ‘specials’  
meedoen, de zogenoemde 
G-sporten. Daar doen alleen 
atleten aan mee, die in meer 
of mindere mate een handicap 
hebben. 

Toen EsmeeAnne 14 maanden oud was, kreeg ze last van  
epilepsie. Daarnaast kampt ze al heel lang met maag-, darm- en 
nierproblemen. Hierdoor kan ze eigenlijk niet meedoen met 
de valide sporten. Maar met deze prestatie wilde ze aantonen 
dat ze dat wel kan. “Ik wil me niet laten beperken door mijn  
beperking”, aldus EsmeeAnne.
EsmeeAnne heeft in 2013 meegedaan voor de preselectie  
wedstrijdzwemmen bij de Paralympics. De schoolslag is haar  
favoriete onderdeel. Tot 2017 heeft ze aan mooie  
zwemwedstrijden mee mogen doen. 

Vervolgens heeft iemand van haar zwemploeg aan haar gevraagd 
of ze niet mee wilde doen aan de Bridge to Bridge loop. Dit ging 
zo goed, dat ze zich ook toegelegd heeft op het hardlopen. 
Fietsen is nu de nieuwe uitdaging, wat ze zeker nog wil  
verbeteren, omdat ze zich sinds vorig jaar volledig toegelegd 
heeft op de triatlon. Ze traint 6 dagen per week 2 uur per dag 
bij Move the Limit bij Marcel Gierman. 

EsmeeAnne, 24 jaar,  is geboren in Amsterdam, maar opgegroeid 

in Giesbeek. Hier ging ze ook naar de Paulusschool. Na de  
Paulusschool ging ze naar Voortgezet Speciaal Onderwijs (VSO) 
Mariëndael in Arnhem.
EsmeeAnne en haar moeder Linda waren bij mij thuis voor het 
interview. Een mooie jonge dame met een open blik. Ze zegt 
dat ze minder slim is (bedoelt dat ze minder denkvermogen 
heeft) en wil dat ik dat in het stukje schrijf.  Ze kan daardoor 
dingen niet zo goed onthouden of begrijpen. EsmeeAnne aan het 
woord: “Toen ik bij Van der Valk Hotel Duiven werkte, snapte 
ik niet alles – ook al was het me een paar keer uitgelegd – en 
dat was niet leuk. Het betekende niet dat ik niet geïnteresseerd 
was, maar ik kon het niet onthouden. Dat was moeilijk voor mij, 
daarom ben ik daar uiteindelijk weggegaan. 
Nu werk ik met veel plezier bij Intratuin Duiven in het  
restaurant. Daar weten ze dit van mij en houden er  
rekening mee. Daarom vind ik het belangrijk, net als mijn  
moeder, dat verstandelijk beperkt zijn uit de taboesfeer gehaald 
wordt. Je hebt een beperking ook al is dat niet zichtbaar. Mijn 
ouders wonen nog in Giesbeek en ik al 5 jaar in Zevenaar via 
begeleid wonen. 
Daarnaast ben ik ambassadeur van Stichting Opkikker. Deze 
stichting biedt gezinnen met een ziek kind of ouder lichtpuntjes. 
Het hele gezin beleeft dan een opkikkerdag.”

EsmeeAnne is in mijn ogen met haar beperkingen nog steeds 
dezelfde mooie jonge dame met de open blik. En misschien zelfs 
wel meer dan dat, omdat ze weet wat ze wil en zij heeft een 
diepe indruk op me heeft gemaakt. Een voorbeeld voor velen.

EsmeeAnne de Meulmeester is derde bij de 
kwart Run-Bike-Run in Giesbeek geworden!

Geschreven door:  Anneke Nijman

Voor de laatste keer dit voorjaar, was er op 7 mei in plaats van 
een reisje een spellenmiddag georganiseerd voor de leden.
Er waren verschillende activiteiten waaronder sjoelen,  
rummikub, mens erger je niet en nog enkele andere spellen.
Voorafgaande aan dit werd er een heerlijk soepje opge-
diend, gevolgd door enkele lekkere belegde broodjes een plak  
krentenwegge en verschillende drankjes.
Het was dit keer een spannende en een gezellige middag voor 
de aanwezige leden.
Daarna bedankte de voorzitter iedereen en wenste allen een 
goede zomer en hopen dat we elkaar in het najaar weer te zien.

Spellenmiddag
Ingezonden door:   OVO
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Agenda
Open Tafel. Kosten € 8,50.  Aanmelden minimaal 1 dag tevoren bij 

Caleidoz tel. 0313-472 888. In de even weken op: 
Dinsdag: 12.30 uur Open Tafel in De Meent in Angerlo

(Volks)dansen: Iedere donderdagochtend Jan Loomanhuus van 
10.00 uur tot 11.00 uur, Ticheloven 2 in Giesbeek

17 juni Giese Verenigingsavond in Schutterijgebouw 
 Aanvang 20.00 uur
19 juni Samen Aan Tafel. Ds. Jonkersschool in Lathum 
 vanaf 18.00 uur
22 juni Waterdag 10:00-12:30 uur en 13:30-16:30uur 
 Scouting Abel Tasman

3 juli  Samen Aan Tafel. Ds. Jonkersschool in Lathum 
 vanaf 18.00 uur
12 juli Zomeravondconcert. 
 Een informeel buitenconcert m.m.v. het  
 orkest en de slagwerkgroep van fanfare  
 St. Gregorius. Locatie: Parkeerplaats  

St. Halfvasten Angerlo • Schutterij Eendracht Maakt Macht Giesbeek • W.F. 
Besselink • Arnold Witjes en Gerry Bax • Kees en Mia Goes • Jan en Gerda 
Polman • A.J.S. Maatman-Hennekeij • A. Witjes en W. Witjes-Soethof • Cor 

en Willy Matser

Let op: Bovenstaande sponsorovereenkomsten lopen deze maand af!

Fam. Van Arem • Wim Roelofs en Marianne Smits • Anita en Leon aan de 
Meulen • Regien en Hans Becker • W.J. Assendorp eo M. Assendorp-Wassink 
• A.J.S. Maatman-Hennekeij • Stg. Vrienden van de Giese Toren • Anneke  
Nijman en Adri Breure • Jos en Monique Worm • H.W. Peters • J.M.W.M.  
Pelgrim-Onstein • Koos en Patty van Hal • Jurgen en Marisa Kramp •  
Wanda’s Pedicure Salon • Leo en Truus Engelsman • Hans en Susan Driessen • 
Jim en Wilma Groen-Seegers • Henk en Ineke Kock • Jacques en Marga Verkerk 
• Felix van Bavel en Irma Aanstoot • Michal en Ans Szoltek • Bennie en Ria van 
Dam • Albert Heijn Rene Lukens • Pelo Industrietechniek B.V. • Muziekvereni-
ging Nieuw Leven Angerlo • Ontspanningsver. V. Ouderen Angerlo • Gerard en 
Ria Soethof • Jan en Yvonne Willemsen • J.H.I. Berends-Grob • Ries Wieggers  
• Anneke en William Haverkamp • Rudie en Ingrid Verheij-Middelkoop • 
Jan en Maria Giesen • Vrienden de Lathumse Kerk • Jan en Dinie Ubbink-
Huibregtse • Christine Dameskleding Arnhem • Bridgeclub “Angerlo” • VOF  
loonwerkbedrijf Kriesels • Til Witjes-Wieggers • D. Patrikios eo E.G.  
Patrikios-vd Sluis • H. Heeroma • Jan en Dies te Kortschot • Anton en Marjan 
Rabeling • J.H.C. Niels eo G.C.M. Niels-Larsen • J. de Rooij • Henk en Janet 
Jacobs • F.A. Mosterman • H.L. de Reus eo H.G.B.M. de Reus-Bloemberg • Jan 
en Henny Kuster • Metz architectuur • H.L. Dolman-v. Zadelhof • Stichting 
Dorpsraad Lathum • Marie van Londen-Kelderman • E v.d. Kamp v. Rooyen •  
H.J. Westerhof-Groninger • Adriaan Witjes • Ans en Jebbo Haverkamp •  
Mw. E.E. Irausquin • Annelies Arnoldus massages • Ed en Irma Verweij •  
Y. Roelofsen-te Kate • V.V. Angerlo Vooruit • Familie Cunningham • Johan en 
Marina Gores • A.J.G. Wieggers • M. Rispens-Visser • Dik en Margy Bril • J.M. 
Baars en E.J.A. Baars-Worm •C.V. De Deurdouwers • B. Klein Herenbrink • 
Wim en Marietje Lourens • J.A.J. Soethof-Kuijf • Co en Diny Stuart • Mieken 
Deen • Vrouwen van Nu Angerlo • Hilco Peters • W. Mulder en CD Mulder 
van Sluijs  • Karin en Willy van Haren • St. Oranje Boven Lathum • Corrie en 
Frans Worm • G.J. Bouwman • C. Maijs en M. Maijs-Gelderland • Johan en Bep 

Geurds •M. Fohr en P. Fohr-Borger • Vic Heunen • M.W. Kamphuis van der Aa 
• Jos en Corien Baars • Danny en Kristianne Wolf • Brigitte Derksen en Geert 
Wieggers • A.M. Senhorst • Henk Kop en Marianne v Scharenburg • Ruud en 
Joke Cornelissen • Jan en Willie Wieggers • Theo en Martha de Man • H.J. Thiel 
• G.C. Tonin en G.J.P. Tonin-Kerkman • Fien Kelderman • G. Hendriksen en K. 
de Man • Otto en Sabine Salomons • Harry en Jeanette de Wild-Jansen • Hans 
en Jannie Wieggers • C.V. Knor- en Knalpot • Diny van Bommel • Harry en Ida 
Oostland • Benny en Rianne Hendriks Het Malland • Gerard en Thea Raben • 
Sportvereniging G.S.V. ’38 • Joost Thiel • Lies en Wim Tieben • Henk en Miriam  
Wieggers • Ron en Judith Ribbers • Jos en Corien Baars • E.H.J.M. Thiel •  
Annie en Leo van den Boom • M.W.G. Senhorst-vd Boom • F.J.H. Postma eo A. 
Versteeg • Mw. R.C.M. van Beusekom • Gerdy van den Bogaard • Zanggroep  
Spontaan Angerlo • Biologisch melkveebedrijf De Klaver • Nico en Irma  
v Veenendaal • Nanne en Hanneke Kampstra • Koersbalvereniging De Juiste 
koers • Dietmar en Wencke Huber • Wim van Haren • Riette te Loo / Geert 
Kaper • Ben en Ine Beekman • H. Wieggers en W. Wieggers-Scheperkamp • 
Spar Giesbeek • A.J. Elffrink en A.H Elffrink-Meijer • Gors en Ineke Weijers 
• Gerjo en Karin Seesink • IJsselmedia • Mw. A.J. Salverda • Govert en Carla 
Koers • Jan en Rita Kelderman • Henny en Otto Bonte • Maarten en Nicolien 
Soethof • Ivo en Mariska de Wild  • Harold en Jacqueline van den Boom •  
Robert en Monique Wieggers • Annet en Erik Peelen • Rosl en Wiilie Ips-
kamp • Henny en Jan v.d. Brink • Hengelsportvereniging Ons Genoegen •  
G.J. Regelink eo C.J.E. Regelink Vrieze • Build your Finance • Uup en Anita 
Veenland • Jan en Willie den Hartog – van Beek • Fam. Klein Herenbrink • 
Stichting Dorpshuis Angerlo • Wendy en Gerwin Zwaan • Wilbert van Haren • 
M.B. Siebelink-van Dijk • Gerard Kaper en Jeanne Brommer • Henk en Klaske 
Groenewoud • Photosbyjaim • Jolanda en Robert Jan Looten • Uit de Verf 
communicatie • Marc en Karin Roekens • J.C.W. Bolck-Winterink • Mas en 
Marja Pieterman • P.L. Wieggers-Vermeulen • Ir. C.J. van Velzen • H. Gronloh 

en R. van Dijk • Wouter Dekkers en Karin Boxem • Gerda Leupens-Jansen

NB: Sponsorovereenkomsten worden niet automatisch verlengd. 
Wij vinden het fijn als u het Angerlo’s Nieuws blijft sponsoren! 

Maak s.v.p. 24 euro over op IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 
onder vermelding van Angerlo’s Nieuws-supporter

 (hoofdingang) Binnenrijk Giesbeek.  
 Aanvang 19.30 uur en toegang gratis!
13 juli Mittsommernacht.  
 Buitenconcert m.m.v. het orkest van fanfare  
 St. Gregorius. Locatie: Dr. Robbers Park in Elten.  
 Aanvang 18.00 uur en toegang gratis! 
17 juli  Samen Aan Tafel. Ds. Jonkersschool in Lathum 
 vanaf 18.00 uur

09 aug. Zomer in Gelderland - op het Schuttersplein.
 O.l.v. TV Gelderland en medew. van 
 div. verenigingen.
17 aug. Afhalen schutterspas – 
 lidmaatschap van de schutterij.
23 aug. Afhalen schutterspas – 
 lidmaatschap van de schutterij.
31 aug. en Schuttersfeest van Schutterij EMM Giesbeek.
1-2-3- sept.  

Gezocht: AN-Supporter
Het Angerlo’s Nieuws: Eigen nieuws, op papier gezet door mensen uit onze dorpen. Allemaal vrijwilligers die zo op hun manier  
een steentje bijdragen aan onze dorpen. Wij kunnen echter niet verder zonder een extra financieel zetje in de rug. Daar-
om vragen wij u lid te worden van de AN-supporters; een harde kern lezers die ons financieel ondersteunen. U betaalt als  
AN-supporter € 24,00 per jaar voor 12 edities en krijgt daarvoor een ereplaats in ons supporterscolofon, dat vast onderdeel 
is geworden van het Angerlo’s Nieuws. 

Doe mee, wordt AN-supporter
U kunt het bedrag overmaken naar: ‘Stichting Angerlo’s Nieuws’ IBANnummer NL 50 RABO 0321 6455 29 onder vermelding 
van ‘Angerlo’s Nieuws-supporter’. Het Angerlo’s Nieuws kan niet zonder u.
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www.exaqtrob .n l

Komt hier 
uw advertentie?

Lankhorsterstraat 25a, 7234 ST Wichmond
Tel. (0575) 463507 • 06 55 860430

info@gebr-arends.nl • www.gebr-arends.nl

Hoofdgerecht Kip Piri Piri 
met verse frites € 14,95

Kijk voor onze openingstijden 
op www.juffrouwtok.nl

Colofon
Aanleveradres kopij  
Angerlo’s Nieuws

Tel: 0316-582617
info@angerlosnieuws.nl

Info/advertenties
Gerard Schaars

Tel. 06-40783821
swgiesbeek@gmail.com

Correspondent:
Anneke Nijman 
tel. 06 46737368
Geert Wieggers
tel. 06 21649654

Redaktie:
Willem Riesmeijer, 

eindredaktie
Rudie Gores 

tel. 06 41356112
Anneke Nijman 
tel. 06 46737368
Geert Wieggers

Toine van de Lisdonk
Lisa Riesmeijer

Vormgeving:
EXAQT R.O.B. Didam

www.exaqtrob.nl

Volgende verschijningsdatum: 

zaterdag 20 juli

Oplage: 2.500

Krant niet ontvangen: 
06-51562551

Terugkijken: 
www.angerlosnieuws.nl

Angerlo’s Nieuws is 
verkrijgbaar bij:

Spar De Molen - Giesbeek
Bakkerij Ten Veen - Angerlo
Kapsalon Judith - Lathum

Inlevering 
kopij en advertenties 

voor de volgende editie 
tot uiterlijk 

zaterdag 13 juli

Kerkdiensten
Vieringen in de St. Andreaskerk Zevenaar

Eucharistieviering: iedere zondag om 10.30 uur
7 juli 10:30 uur Eucharistie Kardinaal Eijk en Pastoor 
Thanh

Noodnummer Pastorale zorg: 06-12 62 32 03
hulpvragen@caritasdeliemers.nl
www.caritasdeliemers.nl

PKN kerk Lathum-Giesbeek

Voor actuele informatie over de diensten en de ontmoetingen  
na de diensten verwijzen wij u naar de website van de 
Lathumse kerk. Alle diensten worden ook via een live stream 
uitgezonden. Deze link vindt u eveneens op de website. 
www.kerklathum.nl

16 juni 10.00 uur ds. Gert Jansen, 
 predikant Lathum/Giesbeek
23 juni 10.00 uur ds. Sietse Visser uit Lobith
30 juni 10.00 uur Openlucht viering ds. Gert Jansen
7 juli ds. H. van Loon-Kuiper uit Doetinchem
14 juli geen dienst in de Lathumse kerk.

Protestantse Gemeente Angerlo-Doesburg

16 juni 10.00 uur in de Martinikerk: 
 Voorganger Ds. Elise Wijnands.



20 • 15 juni 2024

WIJ ZIJN 
7 DAGEN PER 

WEEK GEOPEND!

Vanaf 10.00 uur 
voor koffie en gebak 

Vanaf 12.00 uur 
is de keuken geopend 

voor lunch

VEERPONT 
Vaart van 

maandag t/m zondag
10.00 tot 20.00 uur

VRIJDAG = 
KIPAVOND

Half haantje van de grill 

MAANDAG T/M 
DONDERDAG

BOWLINGARRANGEMENT

Zoek je een leuke baan in de horeca, schoonmaak, 
als vaatwasmanager, of wil jij in de keuken staan? 

mail ons info@veerstal.nl


